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Referat af bestyrelsesmøde 
 
Dato for mødet 
07.05.2024 kl. 18:00 i Fælleshuset. 
 
Fraværende 
Marcus. 
 
Referent 
Anette. 
 
Dagsorden 

 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Godkendelse af dagsorden 

 Meddelelse fra forretningsudvalg 

 Meddelelse fra sekretær 

 Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 

 Regnskab 

 Beslutninger (eventuelt indkommen post) 

 Eventuelt 

 Fastlæggelse af næste møde 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt.   
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
Meddelelse fra forretningsudvalg 
Salg af haver  

 Intet nyt. 
 
Udvalg for vedligeholdelse af fælleshus og toiletter  

 Toilettet ved fælleshuset er utæt og vi får det repareret hurtigst muligt  

Udvalg for vedligeholdelse af vej og grønne områder  

 Der skal se pænt ud ved indkørslen til Havrelyngen og det er ikke altid tilfældet. 
Plæneklipperen er oftest i uorden og det besluttet at købe en ny, så vi ikke har de problemer. 

Meddelelse fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 
Velkommen til de 2 nye bestyrelsessuppleanter, som er Allan have 4 og Mark have 79C. 
 
Aktuel venteliste i HF Havrelyngen blev fremvist tillige med liste på de aktuelle haver, som er til salg 
netop nu.  
 
Der har jo været et værre svineri i Havrelyngen specielt ved containerpladsen. Der er taget billeder 
af det og de er nu i opslagstavlen med klare instrukser om, at det er forbudt at Havrelyngens areal 
bruges som losseplads. 



 
 
Der er udsendt påkravsbreve, som intet har at gøre med havevandring den 12/5. 
 
Der er indkaldt 22 personer til Fællesarbejde og af planlagte opgaver er: Luge ukrudt ved 
fælleshuset, klippe hæk, nedlægge flagstang, vaske havemøbler, male fælleshus. Det er Frederik, 
som deltager fra bestyrelsen. 
 
Der er indkøbt 2 nye smedejerns grill, som alle kan låne ved brug af fælleshuset. Der bliver indkøbt 
nogle kædelåse, så de ikke bliver stjålet. 
 
Vi har snart jubilæum og det undersøges hvornår, så vi kan påbegynde planlægning fejring af 
jubilæet. 
 
Sæsonens første havevandring er den 12. maj og Peter, Martin og Keld tjekker haver. Opfølgning 
på havevandring er den 26. maj. 
 
Vi har i længere tid manglet en webmaster i Havrelyngen og ved Generalforsamling i april blev 
foreslået en person, som kan påtage sig denne opgave. Personen er desværre sprunget fra pga 
længere tids udenlandsophold. 
 
Det blev drøftet om vi burde have fibernet i Havrelyngen. Til en start skal det undersøges om det er 
muligt – og til hvilken pris. Allan retter henvendelse til Fibia og orienterer bestyrelsen. 
 
Meddelelse fra formanden, herunder indkommen post 
Intet nyt. 
 
Regnskab, meddelelse fra kassereren 
Der er fortsat 3 haver, som ikke har betalt haveleje, hvorfor de får endnu en rykker. 

Beslutninger (eventuelt indkommen post) 
Intet nyt. 
 
Eventuelt 
Intet nyt. 
 
Fastlæggelse af næste bestyrelsesmøde 
Kontortid i sæsonåbning er 1. mandag i måneden fra kl. 18:00 – 19:00, ligesom der er 
bestyrelsesmøder 1. tirsdag i måneden kl. 18:00 i Fælleshuset.  
 
Datoer at huske på: 
12.05.2024 Kl. 10:00 Havevandring 
24.05.2024  Storskrald- og haveaffaldscontainer 
26.05.2024 Kl. 10:00 Fællesarbejde 
03.06.2024 Kl. 18-19  Kontortid i Fælleshuset 
04.06.2024 Kl. 18:00  Bestyrelsesmøde i Fælleshuset 
01.07.2024 Kl. 18-19  Kontortid i Fælleshuset 
02.07.2024 Kl. 18:00  Bestyrelsesmøde i Fælleshuset 
21.07.2024 Kl. 10:00  Fællesarbejde 
 
 
Anette Fladberg/ 
22.05.2024 


